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Η κυβέρνηση δεν έχει σκοπό να εισπράξει ΕΝΦΙΑ το 2015, τόνισε το πρωί της Τρίτης ο
κυβερνητικός εκπρόσωπος, Γαβριήλ Σακελλαρίδης, διευκρινίζοντας πάντως ότι ο υπουργός
Οικονομικών, Γιάνης Βαρουφάκης, έχει δίκαιο όταν λέει ότι ένας νόμος αντικαθίσταται με
νόμο.  Μιλώντας στην τηλεόραση του ANT1, ο κ. Σακελλαρίδης υποστήριξε ακόμη ότι η
Ελλάδα θέλει «να γίνει σύντομα Eurogroup», καθώς, όπως τόνισε, συνεχίζονται οι
διαπραγματεύσεις μεταξύ της κυβέρνησης και των πιστωτών με βάση της μεταρρυθμιστικές
προτάσεις της Αθήνας.  Προσέθεσε ότι στις επαφές στις Βρυξέλλες, στο πλαίσιο του
Brussels Group, έχουν γεφυρωθεί χάσματα ενώ για αύριο Τετάρτη έχει προσδιοριστεί η
συνεδρίαση του Euro-working Group.
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